

**Corrective Announcement**

**To: Bahrain Bourse**

Solidarity Bahrain B.S.C. announces the issuance of a corrective announcement concerning the following matters:

**إعلان تصحيحي**  
السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة سوليدرتي البحرين ش.م.ب عن إصدار إعلان تصحيحي بشأن الآتي:

<b>Date</b>	<b>8<sup>th</sup> March 2026</b>	<b>التاريخ</b>
<b>Company Name</b>	سوليدرتي البحرين ش.م.ب. <b>Solidarity Bahrain B.S.C.</b>	<b>إسم الشركة</b>
<b>Trading Code</b>	<b>SOLID</b>	<b>رمز التداول</b>
<b>Subject</b>	دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية <b>Invitation to the Annual Ordinary and Extraordinary Meeting</b>	<b>الموضوع</b>
<b>Previous Announcement Date</b>	<b>19 February 2026</b>	<b>تاريخ الإعلان السابق</b>
<b>The inaccurate statement in the previous Announcement</b>	يسر مجلس إدارة شركة سوليدرتي البحرين ش.م.ب. دعوة مساهمي الشركة الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية المقرر عقدها يوم الخميس الموافق 12 مارس 2026 وذلك في تمام الساعة الواحدة ظهراً، وذلك في فندق ريتز كارلتون البحرين - قاعة الغزال 2 - ضاحية السيف - المنامة - مملكة البحرين. وفي حالة عدم توافر النصاب القانوني اللازم لعقد الاجتماع فسوف يعقد الاجتماع الثاني في يوم الخميس الموافق 26 مارس 2026 في نفس الزمان والمكان، وإذا لم يتوافر النصاب القانوني لعقد الاجتماع الثاني فسيُعقد الاجتماع الثالث في يوم الخميس الموافق 9 أبريل 2026 في نفس الزمان والمكان. <b>The Board of Directors of Solidarity Bahrain B.S.C. is pleased to invite esteemed shareholders to attend the Annual General Assembly Meeting (“AGM”) and Extraordinary General Assembly Meeting (“EGM”)</b>	<b>البيان الخاطئ في الإعلان السابق</b>

	<p><b>of Solidarity Bahrain B.S.C. that will be held on Thursday 12<sup>th</sup> March 2026, at 1:00 PM at The Ritz Carlton Bahrain, Al Ghazal 2, Manama, Kingdom of Bahrain, in the absence of a quorum on the first scheduled date for the meeting, a second meeting will be scheduled on Thursday, 26<sup>th</sup> March 2026 at the same venue and time; and in the absence of quorum on such second date for the meeting a third meeting will be scheduled on Thursday, 9<sup>th</sup> April 2026 at the same venue and time.</b></p>	
<p><b>Correction</b></p>	<p>في ضوء الظروف الراهنة وحرصاً على سلامة جميع المساهمين، يسر مجلس إدارة شركة سوليدرتي البحرين ش.م.ب. دعوة السادة المساهمين الكرام إلى حضور اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية للشركة، والمقرر عقده يوم الخميس الموافق 12 مارس 2026، وذلك عن بُعد عبر الوسائل الإلكترونية من خلال بوابة الجمعيات العامة الإلكترونية (eAGM) التابعة لشركة البحرين للمقاصة، عبر الرابط التالي: <a href="http://eagm.bahrainclear.com">eagm.bahrainclear.com</a></p> <p>وسيمكن السادة المساهمون الكرام من حضور الاجتماع افتراضياً ومتابعة وقائعه والمشاركة في المناقشات والتصويت على بنود جدول الأعمال إلكترونياً عبر بوابة (eAGM)، وذلك وفقاً للأنظمة والإجراءات المعتمدة. كما يُرجى من السادة المساهمين التسجيل المسبق عبر البوابة الإلكترونية والاطلاع على التعليمات والإرشادات الخاصة بالية المشاركة والتصويت قبل موعد انعقاد الاجتماع.</p> <p>In light of the current circumstances and in the interest of ensuring the safety of all shareholders, the Board of Directors of Solidarity Bahrain B.S.C. is pleased to invite the Company's valued shareholders to attend the Annual Ordinary and Extraordinary General Assembly Meetings, scheduled to be held on Thursday, 12 March 2026.</p> <p>The meetings will be conducted virtually through electronic means via the Electronic General Assembly Portal (eAGM) of Bahrain Clear, through the following link: <a href="http://eagm.bahrainclear.com">eagm.bahrainclear.com</a>.</p> <p>Shareholders will be able to attend the meeting virtually, follow the proceedings, participate in discussions, and</p>	<p><b>تصحيح الخطأ</b></p>

	<p>vote on the agenda items electronically through the eAGM Portal, in accordance with the applicable rules and procedures.</p> <p>Shareholders are kindly requested to register in advance through the electronic portal and review the relevant instructions and guidelines regarding participation and voting prior to the meeting date.</p>	
Correction reason	<p>لا يوجد خطأ. وبناءً على التوجيهات الأخيرة الصادرة عن وزارة الصناعة والتجارة في ظل الوضع الاستثنائي الحالي، سيتم عقد الاجتماعات افتراضياً وفقاً لأحكام قانون الشركات التجارية.</p> <p><b>There are no errors. Based on the latest directives issued by the Ministry of Industry and Commerce in light of the current circumstances, meetings will be held virtually in accordance with the provisions of the Commercial Companies Law.</b></p>	بيان أسباب الخطأ

Name	Ebrahim Alawadhi	الإسم
Title	Corporate Secretary	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
 <p>سوليدرتي SOLIDARITY CR 5091 CM 002</p>		